



**FOR IMMEDIATE RELEASE**

## **AirAsia X Malaysia IOSA registration renewed for third consecutive time**

**SEPANG, 12 APRIL 2018** – AirAsia X Malaysia has received its third biennial IATA Operational Safety Audit (IOSA) registration, affirming its commitment to the highest standards of operational safety.

IOSA is an internationally recognised and accepted evaluation system designed to assess an airline's operational management and control systems, and is regarded by the industry as the global benchmark for safety management.

To qualify for the registration, AirAsia X Malaysia was required to successfully complete an operational safety audit covering eight areas of operations: organisation and management system, flight operations, operational control and flight dispatch, aircraft engineering and maintenance, cabin operations, ground handling operations, cargo operations and security management.

**AirAsia X Malaysia CEO Benjamin Ismail** said, "This third IOSA registration is a testament to our continuous commitment to maintaining the highest safety standards across our operations, and it was made possible by our dedicated Allstars who work tirelessly to ensure we comply with the most stringent safety standards in the industry. Safety is at the heart of everything we do and we will strive to not only meet regulatory requirements at all times but to surpass them."

AirAsia X Malaysia joined the IOSA Registry on 16 April 2015, becoming the second airline in Malaysia to successfully pass the internationally recognised operational safety audit.

\*\*\*END\*\*\*

### **About the AirAsia X Group**

AirAsia X is the long-haul, low-cost affiliate carrier of the AirAsia Group that serves 26 destinations across Asia, Australia, New Zealand and the Middle East. AirAsia X operates a core fleet of 30 A330-300s with a seat configuration of 12 Premium Flatbeds and 365 economy seats. The airline has carried over 40 million guests since commencing operations in 2007. AirAsia X was awarded the World's Best Low-Cost Airline Premium Cabin and Best Low-Cost Airline Premium Seat at the annual Skytrax World Airline Awards for five consecutive years from 2013 to 2017.

### **For media enquiries, please contact:**

#### **Eugene Siew**

Group Communications, AirAsia X

Mobile: +6016 653 8221

[siewhonleong@airasia.com](mailto:siewhonleong@airasia.com)



## UNTUK SIARAN SEGERA

### **AirAsia X Malaysia** dapat perbaharuan pendaftaran IOSA buat kali ketiga

**SEPANG, 12 APRIL 2018** – AirAsia X Malaysia telah menerima pendaftaran ketiga Audit Keselamatan Operasi (IOSA) daripada Persatuan Pengangkutan Udara Antarabangsa (IATA), memperkukuhkan lagi komitmen syarikat terhadap standard tertinggi keselamatan operasi.

IOSA adalah sistem penilaian yang diterima dan diiktiraf oleh badan dunia untuk menilai pengurusan operasi syarikat penerbangan dan sistem kawalan, dan ia dianggap oleh industri ini sebagai penanda aras bagi pengurusan keselamatan.

Untuk melayakkannya mendapat pendaftaran ini, AirAsia X Malaysia perlu melengkapkan dengan jayanya audit keselamatan operasi merangkumi lapan bidang operasi - sistem pengurusan dan organisasi, operasi penerbangan, kawalan operasi dan keberangkatan penerbangan, penyelenggaraan dan kejuruteraan pesawat, operasi kabin, operasi pengendalian darat, operasi kargo, dan pengurusan keselamatan.

**Ketua Pegawai Eksekutif AirAsia X Malaysia CEO Benyamin Ismail** berkata "Pendaftaran IOSA ketiga ini membuktikan komitmen berterusan kita untuk mengekalkan standard keselamatan tertinggi untuk keseluruhan operasi, dan ia direalisasikan oleh Allstars (staf) yang berdedikasi. Allstars bekerja tanpa mengenal penat lelah untuk menentukan kita mematuhi standard industri yang amat ketat. Keselamatan adalah tonggak kepada segala-galanya yang kita lakukan dan kita akan berusaha bukan sahaja untuk mematuhi keperluan regulasi pada setiap masa malah melangkaunya."

AirAsia X Malaysia menyertai daftar IOSA pada 6 April 2015, menjadikannya syarikat penerbangan kedua di Malaysia yang lulus dengan jayanya audit keselamatan operasi diiktiraf dunia.

\*\*\*TAMAT\*\*\*

### **Mengenai Kumpulan AirAsia X**

AirAsia X adalah syarikat penerbangan tambang rendah jarak jauh bagi Kumpulan AirAsia yang kini terbang ke 26 destinasi di seluruh Asia, Australia, New Zealand, Timur Tengah dan Amerika. AirAsia X beroperasi dengan 30 pesawat A330-300s, setiap satu dengan 12 Premium Flatbed dan 365 tempat duduk ekonomi. Syarikat penerbangan ini telah membawa lebih 40 juta tetamu sejak penubuhan perkhidmatan penerbangan jarak jauh yang telah dimulakan pada tahun 2007. AirAsia X telah diiktirafkan dengan anugerah "Kabin Premium Syarikat Penerbangan Tambang Rendah Terbaik Dunia" dan "Tempat Duduk Premium Syarikat Penerbangan Tambang Rendah Terbaik Dunia" di acara tahunan Anugerah Dunia Penerbangan Skytrax bagi lima tahun berturut-turut dari tahun 2013-2017.

### **Untuk keterangan lanjut, sila hubungi:**

**Eugene Siew**

Group Communications, AirAsia X

Mobile: +6016 653 8221

[siewhonleong@airasia.com](mailto:siewhonleong@airasia.com)



立即发布

## 马来西亚亚航长程成功连续三度更新 国际航空运输协会运作安全审核（IOSA）注册

雪邦，2018年4月12日讯 – 马来西亚亚航长程第三度获得每两年更新的国际航空运输协会（IATA）运作安全审核（IOSA）注册，见证该航空对于运作安全维持最高标准的承诺。

国际航空运输协会运作安全审核计划是一项受国际承认的评估系统，旨在评估航空的运作管理和系统控制，被业界视为航空安全管理的国际准绳。

通过此严格审核，表示马来西亚亚航长程已成功完成了全面的运作安全审核所涵盖的八项航空业务运作范围，即组织与管理系统、飞行运作、运作控制及航班派遣、客机工程及维修、客舱运作、地面营运、货物营运以及保安管理。

马来西亚亚航长程首席执行官 **Benyamin Ismail** 说：“第三次获得 IOSA 注册是我们秉持最高运作安全标准为守则的最佳见证。这也归功于我们非常敬业的 Allstars 员工，因为他们的努力不懈确保我们运作完全遵守业内最严谨的安全标准才让我们得以通过审核。安全是我们航空的运作核心，除了遵守监管的安全准则外我们也将致力于超越这准则达致更高安全标准。”

该航空于 2015 年 4 月 16 日正式被列入国际航空运输协会的运作安全审核注册表，成为马来西亚第二家成功通过此国际承认运作安全审核的航空。

\*\*\*完\*\*\*

### 关于亚航长程

亚航长程为亚航集团旗下的长途低成本支部，现飞往中国、澳洲、台湾、韩国、日本、尼泊尔、中东及美国。目前，亚航长程飞往26个地点。亚航长程现有30架空中巴士A330-300客机，每架客机设有12个豪华平躺座椅及365个经济舱座椅。从2007年启航至今，亚航长程已承载超过4千万名乘客，并于2013至2017年连续5年荣获由Skytrax颁发的世界最佳低成本航空商务舱座位及世界最佳低成本航空商务机舱奖。

任何媒体咨询，请联系：

**Eugene Siew**

集团通讯部，亚航长程

手机：+6016 653 8221

[siewhonleong@airasia.com](mailto:siewhonleong@airasia.com)